
 

РОССИЙСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ ПЕДАГОГИЧЕСКИЙ 

УНИВЕРСИТЕТ ИМ. А.И. ГЕРЦЕНА 

Кафедра ЮНЕСКО «Образование в поликультурном обществе» 

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО 

Кафедра ЮНЕСКО «Образование в поликультурном обществе» РГПУ им. А.И. 

Герцена проводит 21 мая 2019 года лекцию известного историка, писателя, 

исследователя-американиста, дважды номинанта Пулитцеровской премии, 

профессора Университета Северной Каролины (США) Дэвида Р. Голдфилда на тему 

«A Nation of Immigrants». Лекция проводится в рамках научно-практического 

семинара кафедры ЮНЕСКО «Интеллектуальные основания современного 

образования».  

Лекция проводится РГПУ им. А.И. Герцена в Павловском зале (наб.р. Мойки, 48, 

корпус №5 (Главный корпус)*, 2 этаж).  

Начало лекции: 16.00.  

Встреча пройдет на английском языке (с переводом на русский).  

Для участия необходимо пройти электронную регистрацию по адресу: https://unesco-

chair-herzen.timepad.ru/event/979680/ 

По всем вопросам участия просим обращаться на кафедру ЮНЕСКО (18 корпус, 

комн. 22), по телефону кафедры: 7 (812) 570-0893, а также по электронной почте 

unesco@herzen.spb.ru или alkrouglov@herzen.spb.ru (профессор А.Ю. Круглов).  

* Обращаем Ваше внимание, что проход на территорию РГПУ им. А.И. Герцена осуществляется после 

предъявления документов, идентифицирующих личность.  
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David Goldfield is the Robert Lee Bailey Professor of History at the University of North 

Carolina, Charlotte, a position he has held since 1982. A native of Memphis, he grew up in 

Brooklyn and attended the University of Maryland. He is the author or editor of sixteen 

books including two, Cotton Fields and Skyscrapers (1982) and Black, White, and Southern 

(1991), nominated for the Pulitzer Prize in history.  

His most recently published books: 

America Aflame: How the Civil War Created a Nation (2011), Still Fighting the Civil War 

(2013), and The Gifted Generation: When Government Was Good (2017).  

Goldfield is also the Editor of the Journal of Urban History, and serves as Distinguished 

Lecturer for the Organization of American Historians, as and as an expert witness in voting 

rights and capital punishment cases. He is Past President of the Southern Historical 

Association (2012-2013).  

Goldfield serves on the Advisory Board of the human rights organization, the International 

Coalition of Sites of Conscience, and on the Board of the North Carolina Civil War and 

Reconstruction History Center. His hobbies include reading southern novels, watching 

baseball, and listening to the music of Gustav Mahler and BuddyHolly. 

Дополнительная информация: https://en.wikipedia.org/wiki/David_Goldfield  
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